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Sprawozdanie z Rady Dydaktycznej kierunków geologicznych z dnia 20 grudnia 2023 r.. 

 

 

Dnia 20.12.2023r. miało miejsce spotkanie Rady Dydaktycznej Kierunków Geologicznych. Najważniejsze 

informacje i poruszane kwestie dotyczyły:  

1. JM Rektor Ryszard Koziołek wycofał się z pisma dotyczącego zamknięcia kierunków geologicznych 

od przyszłego roku akademickiego.  

2. Planowana jest Akcja promocyjna dla kierunków niszowych prowadzona przez Centrum 

Komunikacji Medialnej w tym geologii. 

3. W ramach Nowej Koncepcji Studiów (NKS) poruszono kwestię oceniania prac dyplomowych oraz 

weryfikacji znajomości języka obcego na poziomie B2+. Niepokój Pełnomocniczki Rektora ds. 

Jakości Kształcenia i akredytacji budzi nadreprezentacja ocen celujących i bardzo dobrych na 

dyplomach przy statystycznie mało istotnej obecności ocen niższych. Zaprezentowano dane 

statystyczne z lat 2019 ÷ 2023 ze wszystkich wydziałów, które sugerują, że studia kończą niemal 

sami wybitni i bardzo dobrzy studenci, a przypadki ocen dostatecznych i dostatecznych plus są 

nieliczne. 

4. Powstało Kolegium Dydaktyki Ogólnouczelnianej (KDO), które zajmuje się organizacją modułów 

obszarowych i upowszechnieniem wiedzy o treści tych modułów. Przedstawiono statystyki 

dotyczące wyborów tych modułów przez studentów I roku tych kierunków, które wdrożyły NKS. 

Wynika z niej, że obszar „Środowisko i technologie”, który szczególnie polecamy studentom naszych 

kierunków cieszy umiarkowanym zainteresowanie w skali Uniwersytetu. Na stronie Kolegium 

Dydaktyki Ogólnouczelnianej możliwość obejrzenia filmików promujących poszczególne moduły w 

ramach pasma „Środowisko i technologie”.   

5. Podsumowanie projektu „Uczelnie przyszłości” opracowanego przez NCBR, gdzie gośćmi byli  

prof. J. Ciesielczuk oraz dr P. Siwek. Udział naszych studentek III roku geologii pani Agnieszki Byliny i 

pani Joanny Puchały.  

6. W ramach Systemu Zapewnienia Jakości Kształcenia przeprowadzane są hospitacje zajęć. Poruszany 

był temat wpisywania ocen z zaliczeń, egzaminów oraz ocen końcowych z modułów, czy nie są to 

skrajne wartości.  

7. Dyskusja nad możliwością i sposobem informowania społeczności akademickiej o postanowieniach i 

podjętych decyzjach na Radzie Dydaktycznej.   

                                                                                           

 

 

 Pismo przygotowała 

Izabela Szeszko.  

 

  


